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P R O T O K Ó Ł 

Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO 

MIESZKAŃCÓW SOŁECTWA MAKSYMILIANOWO  

W DNIU 17 LISTOPADA 2015 R. 

 

Zebranie zaplanowano na wtorek 17 listopada 2015 r. na godzinę 18.00 w Świetlicy Wiejskiej 

w Maksymilianowie – ul. Kościelna 2.  

Zebranie odbyło się w II terminie, tj. o godz. 18.30 z uwagi na brak dostatecznej frekwencji 

10% uprawnionych do głosowania mieszkańców– zgodnie ze statutem Sołectwa.  

W oczekiwaniu na II termin pan sołtys poprosił o wystąpienie przybyłych na zebranie 

dzielnicowych. 

  

Obecni na zebraniu: 

Zastępca Wójta Gminy – pani Maria Jończyk, 

Dyr. GZK – pan Leszek Dziamski, 

Radny Powiatowy – pan Piotr Kozłowski 

Radni Gminy: pan Andrzej Wiekierak, pan Arkadiusz Słysz,  

Policjanci dzielnicowi: pan Robert Szyszler i pan Stefan Bilawski, 

Mieszkańcy – wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu. 

 

Pan sołtys Czesław Betyna otworzył zebranie i powitał zaproszonych  gości oraz przedstawił 

następującą propozycję porządku zebrania: 

 

1. Informacja Wójta o założeniach projektu budżetu Gminy na 2016r., kierunkach 

polityki społecznej i gospodarczej 

2. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

 

Mieszkańcy przyjęli porządek obrad bez uwag.  

 

Przebieg zebrania. 

 

Wystąpienie dzielnicowych. 

Dzielnicowy Stefan Bilawski pouczył osoby zebrane jak uchronić się przed kradzieżą, i jak 

postępować w razie podejrzenia, że ktoś próbuje wyłudzić pieniądze. W Maksymilianowie 

zdarzyła się kradzież dużej kwoty pieniędzy przez grupę osób obcego pochodzenia. Są 

również próby wyłudzenia „na wnuczka”, „na policjanta”. W każdym podejrzanym 

przypadku należy zawiadamiać policję. Dzielnicowy zwrócił się z apelem, aby również 

zwrócić uwagę na posesję sąsiadów, na tereny budów, na samochody z obcą rejestracją, 

szczególnie z przyczepką. Przestrzegali przed osobami podającymi się za sprzedawców 

energii, dekoderów itp. Nie należy takich osób wpuszczać do domu, legitymować, prosić o 

okazanie dokumentu. Dzielnicowi proszą o zabezpieczanie się przed kradzieżami we 

własnym zakresie i zwracać uwagę na podejrzane zdarzenia. 
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Sołtys poinformował o możliwości poparcia inicjatywy obywatelskiej w sprawie utworzenia 

Uniwersytetu Medycznego w Bydgoszczy, następnie krótko przypomniał realizowane w 

Maksymilianowie inwestycje w 2015 r. : budowa ulic (ul Ptasia, ul. Ustronie, ul. Wspólna) 

oświetlenie na Kalinowej, nie wykonano oświetlenia na Warsztatowej (problem z 

umiejscowieniem skrzynki rozdzielczej), z funduszu sołeckiego postawiono dwie wiaty 

przystankowe, zostaną zakupione ławki do szkoły i wykonana trzecia wiata. 

Ad.1. Informacja Wójta o założeniach projektu budżetu Gminy na 2016r., kierunkach 

polityki społecznej i gospodarczej 

Pani Maria Jończyk przedstawiła projekt budżetu: 

Prognozowane dochody gminy na 2016 r. planowane są w wysokości 62 957 187 zł 

Planowane wydatki gminy na 2016 r. wynoszą 65 657 187 zł 

Deficyt określony został na kwotę 2 700 000 zł. Jako źródło pokrycia wskazuje się pożyczki z 

Wojewódzkiego Banku Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz kredyt. 

Zastępca Wójta omówiła skąd pochodzą dochody gminy (między innymi podatki PIT, CIT, 

opłaty pobierane przez urząd i przez jednostki organizacyjne gminy, pozostałe dochody, 

subwencja oświatowa, dotacje celowe, wpływy za usługi opiekuńczo – wychowawcze, pomoc 

ze Starostwa Powiatowego, dotacje na inwestycje). 

Przedstawiono  najważniejsze zaplanowane wydatki, np.: na Oświatę 36,5% (Pani Jończyk 

wyjaśniła co jest objęte subwencją, a co stanowi zadanie własne gminy, skala osób 

zatrudnionych w placówkach oświatowych na terenie naszej gminy około 260 osób 

zatrudnionych, plan uruchomienia przedszkola publicznego na 100 dzieci), transport i 

łączność (linie miejskich autobusów, drogi publiczne wojewódzkie – pomoc przy projekcie, 

drogi powiatowe – dla zakładu komunalnego na utrzymanie, drogi publiczne gminne – 

dotacja dla zakładu komunalnego, wykonanie remontów dróg asfaltowych), administracja, 

pomoc społeczna, gospodarka mieszkaniowa, gosp. komunalna, rolnictwo i łowiectwo.   

Wydatki na inwestycje zaplanowano na poziomie 20 973 700 zł . 

Zadania inwestycyjne w sołectwie Maksymilianowo zaplanowane na 2016: 

- budowa sieci kanalizacyjno – sanitarnej na ul. Kalinowej,  

-  projekt sieci kanalizacyjno - sanitarnej na ul. Jagodowej, 

- projekt sieci wod – kan na ul. Zimowej w Jagodowie, ul. Bukowej, Gilowej i Strusiej w 

Maksymilianowie, 

- projekt budowy ul. Bukowej i ul. Łabędziej, 

- budowa ul. Azaliowej i ul. Ustronie, 

- projekt przebudowy ul. Topolowej wraz z parkingiem, 

- przebudowa co w szkole w Maksymilianowie, 

- projekt i budowa oświetlenia ul Słonecznej w Jagodowie i ul. Warsztatowej w 

Maksymilianowie, 

- remont ul. Ogrodowej w ramach bieżącego utrzymania dróg (GZK).  

oraz z  Funduszu Sołeckiego: 

- budowa parkingu przy ul. Kościelnej, 

- organizacja imprez integracyjnych dla mieszkańców, 

- zakup nagłośnienia do świetlicy 
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Poinformowano mieszkańców, że cały projekt budżetu jest opublikowany na stronie 

www.bip.osielsko.pl . 

 

Ad.2. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

 

1. Pan Przemysław Kowalczyk – pytanie o budowę sieci wodociągowej na ulicy Nastrojowej 

i Spacerowej. Pomimo że, w latach poprzednich taka inwestycja była ujęta w uchwale 

budżetowej, zadanie nie zostało zrealizowane.  

Przegłosowano wniosek Pana  Przemysława Kowalczyka i  Pawła Kubiczek o budowę 

sieci wodociągowej na ulicy Nastrojowej i Spacerowej (wszyscy za – 39 osób). 

 

2. Wywiązała się dyskusja na temat zatoczki przy szkole. Pani Jończyk wyjaśniła projekt 

ulicy Topolowej wraz z parkingiem dla rodziców odwożących dzieci. Pan Kujawa proponuje 

przenieść tor speed - rowerowy i urządzić w tym miejscu parking. Radny Arek Słysz 

wytłumaczył, że chodzi o zorganizowanie zatoczki. Pani Słomska dopytywała o oświetlenie 

Topolowej, Pani Jończyk wytłumaczyła, że w przypadku przebudowy już standardowo 

projektuje się oświetlenie.  

Pan Brauze poprosił o wyjaśnienie dlaczego jest ustawiony zakaz wjazdu na zatoczkę. Pani 

Jończyk wyjaśniła, że w celu zorganizowania parkingu dla autobusu wożącego dzieci. 

Pan Gołuński zaapelował aby znaleźć jakieś rozwiązanie, żeby póki co zadbać o 

bezpieczeństwo. Pan Słowik – po zebraniu rodziców –poinformował, że rodzice wnioskowali 

o zlikwidowanie zakazu wjazdu na zatoczkę (do  czasu wybudowania parkingu). Być może 

należałoby wprowadzić zakaz postoju, aby umożliwić rodzicom przywożącym dzieci 

bezpieczne odprowadzenie do szkoły. 

 

3. Mariusz Detlaf – przypomniał o sprawie ulicy Sygnałowej (teren kolejowy).  

Pan radny Wiekierak zapytał czy doszło do rozmów pana Wójta z dyrekcją PKP. Odpowiedź 

zostanie przekazana Panu Radnemu lub sołtysowi pisemnie.  

 

4. Pan Kowalkowski Kazimierz – zwrócił się z prośbą o zagospodarowanie cmentarza 

poniemieckiego. 

 

5. Pani Słomska – pytanie odnośnie linii 94, czy autobus mógłby jeździć przez cały czas taką 

trasą  jak obecnie w czasie remontów w Bydgoszczy. Odpowiedziała Pani zastępca, 

wyjaśniając zasady porozumienia z miastem w sprawie komunikacji oraz zasady 

finansowania i kosztów linii. Pan sołtys wspomniał, że nie ma możliwości dojazdu  do 

Bydgoszczy w godzinach południowych (11:30 – 12:00). Prośba pani Słomskiej o możliwość 

kursu autobusu w tych godzinach.. Wywiązała się dyskusja na temat komunikacji. Pani 

Jończyk wyjaśniła jakie są obecnie przepisy w sprawie organizacji transportu publicznego, a 

jakie są planowane zmiany od 2017.  

Mieszkańcy zgłaszali propozycję skrócenia trasy linii 94 oraz dodatkowy kurs także w 

późniejszych godzinach popołudniowych. Uważają, że nie ma potrzeby jazdy autobusu do 

Jastrzębiej w Żołędowie. 

http://www.bip.osielsko.pl/
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6. Pan Jan Kujawa prosi o rozbieranie wiaty znajdującej się na terenie szkolnym przy  torze 

speedrowerowym w okresie letnim, ponieważ przesiaduje tam młodzież i hałasuje, co jest 

uciążliwe dla osób mieszkających w sąsiedztwie szkoły.  

 

7. Pan Błachowiak Krzysztof prosi o możliwość doświetlenia ul. Leśnej (zagęszczenie lamp).  

 

8. Pan Jacek Kubiak z ul Wiśniowej zadał pytanie – Czym kierują się władze gminy przy 

wybieraniu inwestycji do realizacji. Uważa, że powinno się brać pod uwagę długość 

zamieszkiwania mieszkańców. Zwrócił uwagę na problem nazwy ul. Wiśniowej. 

Skanalizowano odcinek Wiśniowej, przy którym nikt nie mieszka. Prosi o wyjaśnienia 

dlaczego będzie budowana ulica Azaliowa a nie Wiśniowa.  

Pani Jończyk wyjaśniła, że między innymi bierze się pod uwagę terminy wykonania 

projektów, głosy mieszkańców, radnych, sołtysów, możliwości techniczne. 

Pan Słowik, mieszkaniec Azaliowej wyjaśnił, że wielokrotnie wnioskowali i współpracowali 

z gminą oraz poinformował, że projekt na ul. Azaliową był wykonany wcześniej.  

Pan Kubiak zgłosił wniosek o budowę ulicy Wiśniowej. 

 

9. Pan Piesik  zapytał na kiedy jest planowana budowa ulicy Lipowej. Pan sołtys wyjaśnił, że 

projekt na ulicę Lipową jest z 2014 roku, i jest ważny 3 lata. 

 

10. P. Barbara Dębik  z ul. Bukowej, wnioskuje o oświetlenie, chociaż tymczasowe. 

Wyjaśniono, że w budżecie zaplanowano budowę ulicy wraz z oświetleniem. 

 

11. P. Ciesiński – twierdzi że gminne fundusze na inwestycje są niesprawiedliwie dzielone. 

Według niego Maksymilianowo jest prawie pomijane.  

 

12. Pan Wiekierak uważa, że ul Jagodowa po wykonaniu nakładki asfaltowej została 

„optycznie” zwężona. Jest trudność w mijaniu się samochodów, szczególnie z autobusem. 

Wnioskuje o wykonanie projektu na ul. Jagodową.  

 

13. Pan Janik – prosi o uściślenie jeżeli chodzi o kanalizację na Jagodowej oraz o jaki remont 

chodzi na ul Ogrodowej. Pan sołtys wyjaśnił, że chodzi o wykonanie nakładki na ul. 

Ogrodowej. Sprawa  budowy kanalizacji na ulicy Jagodowej zostanie wyjaśniona. 

 

14. Pan Kubiak – przypomina o uporządkowaniu ul. Wiśniowej przez GZK po wykonaniu 

gazociągu.  

 

15. Pan Rosiak – twierdzi, że odbiory prac na drogach są wykonywane bez nadzoru.  
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16. Pani Sumara  zgłosiła, że wysiadając na  przystanku Maksymilianowo – Ptasia, wchodzi 

się na skarpę przy posesji p. Karpińskich, prosi o możliwość wyrównania w miejscu 

przystanku. 

 

17. Pan Kubiak Zygmunt – zgłosił potrzebę budowy odcinka chodnika na ul Głównej, 

naprzeciwko posesji państwa Kamińskich. 

 

18. Pani Krygiel Maria – pytała czy gmina przewiduje środki na przyjęcie imigrantów oraz 

zgłosiła uwagi do działania systemu powiadamiania sms, otrzymała powiadomienie dwie 

godziny przed zebraniem. 

 

19. Pan Gołuński  (Wspólna) zgłasza potrzebę skomunikowania Maksymilianowa z 

Osielskiem. Pani Jończyk wyjaśniła, że takie propozycje zostały złożone do Powiatu. 

 

20. Przeprowadzono głosowanie  wniosku Pana Wiekieraka dotyczącego wykonania 

projektu ul Jagodowej (za wszyscy- 39 osób) 

 

21. Przeprowadzono głosowanie  wniosku Pana Kubiaka Jacka dotyczącego budowy ul 

Wiśniowej – budowa (za wszyscy 39 osób) 

 

22. Pani Jerzewska – zgłosiła bardzo zły stan drogi stanowiącej dojście do dworca 

kolejowego -  ul. Kalinowa. Wyjaśniono, że w projekcie jest budowa sieci kanalizacyjnej. 

Pani Jerzewska prosi o nawiezienie tłucznia na ulice Kalinową i Nową. 

 

23. Pan Piesik – pyta o możliwości dochodzenia praw w przypadku niszczenia mienia 

prywatnego przez wykonawcę gminnej inwestycji. Odpowiedzi udzielił pan Dziamski. W 

przypadku zgłoszenia przez właściciela, to nie odbiera się inwestycji od wykonawcy, jeżeli 

nie jest to zgłoszone nie ma takiej możliwości.  

Nawiązała się dyskusja o jakości pracy firm wykonujących inwestycje. 

 

Na tym zakończono zebranie. Pan sołtys podziękował mieszkańcom za aktywny udział. 

 


